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朝陽科技大學
098學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2343
	Course Number
	2343

	授課教師
	許筱彤
	instructor
	HSU,HSIAO TUNG

	中文課名
	基礎文法
	Course Name
	Basic Grammar

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1.協助學生瞭解英文文法及修辭方面的問題，同時研讀進階程度的、和文法及修辭相關的讀物及作品

2.重要的文法及修辭議題之研習討論，學生須完成全部指定的練習作業


	Objectives
	1. This course is designed to help students with their problems in English grammar and rhetoric while they are studying advanced readings and writings related to grammar and rhetoric..

2.  In class, some of important grammar and rhetoric issues will be studied and discussed and the students are required to do all the exercises assigned.



	教材
	AZAR English Grammar Series (Fundamentals) by Betty Schrampfer Azar


	Teaching Materials
	AZAR English Grammar Series (Fundamentals) by Betty Schrampfer Azar

	成績評量方式
	期中成績20%、期末成績20%、平時成績60%(6次小考10%)  三次點名未能出席者, 此科視為不及格
	Grading
	Midterm exam 20%、Final exam 20%

6* quiz 10 %

More than 3 unexcused absences will result in a failure of the course.



	教師網頁
	

	教學內容
	透過課堂實際演練及句型探討分析,此課程讓修習學生對英文文法有整體及進階性的認識。


	Syllabus
	This course will provide a holistic introduction to the study of English grammar. All the important points of English grammar are to be examined and analyzed.Pair and group works will be also the center of the course.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

